

No. 73088

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 58608. Australia and United States of America

Exchange of notes constituting an agreement to amend Annexes 2-B, 4-A and 5-A of the Free Trade Agreement between the Government of Australia and the Government of the United States of America to ensure compliance with changes to the Harmonized Commodity Description and Coding System (with annexes).
Canberra, 15 and 18 December 2006

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Australia, 1 March 2025

Done at New York on 30 April 2025

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 58608. Australie et États-Unis d'Amérique

Échange de notes constituant un accord modifiant les annexes 2-B, 4-A et 5-A de l'Accord de libre-échange entre le Gouvernement de l'Australie et le Gouvernement des États-Unis d'Amérique afin d'assurer la conformité avec les modifications à la Convention internationale sur le système harmonisé de désignation et de codification des marchandises (avec annexes). Canberra, 15 et 18 décembre 2006

Enregistrement au Secrétariat des Nations Unies :
Australie, 1^{er} mars 2025

Fait à New York le 30 avril 2025

Pour le Secrétaire général